
De la rotonda al semàfor intel···· ligent 

FEM + CANYADÓ! 

Full informatiu  

AVV Canyadó 

1r Trimestre 2012 Núm 36 

Per fi, després de molts anys, l’Ajuntament ens 

ha presentat una proposta per solucionar el des-

gavell de circulació de la Riera Canyadó. Des de 

l’AVV sempre havíem demanat una rotonda, ara 

l’Ajuntament ens ha presentat la proposta del 

dibuix que, en part, solucionarà la problemàtica. 

Diuen que la instal·lació de semàfors intel·ligents 

( que controlen i regulen la intensitat del trànsit) 

és la millor solució.  

 

Així doncs, ara els vehicles que pugen des del 

mar podran girar cap al centre, cap a Montgat o 

bé continuar direcció muntanya. Els que venen 

des del centre podran anar cap a muntanya, 

Montgat i mar. El que baixen de la muntanya 

podran anar cap al Centre, al mar i a Montgat. I 

els que venen de Montgat podran pujar per la 

Riera o continuar cap al centre.  

El carrer Eduard Marquina continua en la mateix 

sentit actual fins arribar a Jacinto Benavente, on 

es podrà girar a la dreta (muntanya, Lola Anlada) 

o a l’esquerra (Pomar de Baix). En aquest cas es 

podrà girar cap al centre o cap a Montgat,   

 

Davant de l’edifici nou (antiga caserna), es cons-

truirà una plaça soterrant la estació elèctrica i els 

contenidors. El quiosc es traslladarà d’ubicació. 

Per tant el carrer actual desapareix. 

 

TOT AIXÒ, SEGONS L’AJUNTAMENT, ESTARÀ 

ACABAT PER SETMANA SANTA! 

 

AVV Canyadó 
 

Seria del nostre grat poder disposar d’ un racó en 
aquesta publicació, on  poder compartir amb tots 
vostès  la  historia del  nostre Club;  el nostre es-
port , “EL RUGBY”,  les seves regles, filosofia i histo-
ria. 

Rugby Club Badalona  

El RUGBY CLUB BADALONA, som  aquest nou veí. 
El diumenge dia 27 de novembre de 2011, va-
rem inaugurar el nostre local social, situat al c/ 
Jaume Ribó (grup Sant Jordi n. 7), al costat de la 
botiga de pesca. 
 
Varem comptar amb la presencia de responsa-
bles municipals  i representants de l’associació 
de veïns, als quals agraïm la seva presencia. 
  
El RUGBY CLUB BADALONA, som  una entitat es-
portiva, que enguany celebrem el 50 aniversari.   
 
Són un grapat d’anys, que estan reflectits en 
aquest local, on si ens voleu visitar,  hi trobareu 
tota la historia, que ho es també de l’esport ba-
daloní, (fotografies  de tots els equips, comen-
çant per el primer (l’any 1.961), mallots, cartells 
etc.) 
 
De moment obrim els divendres a partir de les 
10 del vespre, o sigui en acabar l’entrenament. 
De totes maneres però, tenim la intenció d’obrir 
a una hora mes assequible, sobretot per a la ca-
nalla. També  pensem en fer una jornada de por-
tes obertes que ja anunciarem en el seu mo-
ment. 

Un nou veí de Canyadó, el RUGBY 

ÚLTIMES NOTÍCIES: 

Gran èxit de les Festes nadalenques. Les activitats organitzades per l’associació de comerciants amb la 
col····laboració de l’AVV, ha despertat l’interès del tot el veïnat. Confiem que l’any que ve encara s'ampliïn 
i millorin les activitats.  

*Els conductors dels busos de la zona de Can Ribó pateixen d'incivisme d’alguns joves, segons ha denunciat 
el comitè d’empresa de Tusgsal. Des de l’AV Canyadó hem demanat a l’Ajuntament que es convoqui la comis-
sió de treball  per estudiar alternatives a la situació actual 

*La Junta ha demanat una reunió urgent amb l’alcalde per parlar de les obres d’urbanització dels solars 
del Cristall i Jumberca i dels equipaments previstos en aquests solars ( escola Bressol, centre de dia… 
Zones verdes). 

*Ara que s’acaba l’edifici de l’antiga caserna, volem que s’iniciïn les obres de la Biblioteca que s’ha d’obrir a 
la planta baixa i l’entresol d’aquest edifici. 

* L’AMPA de l’escola Lola Anglada i l’AV estem treballant per què les obres d’ampliació de l’escola nova 
comencin durant aquest trimestre. 

*Les persones interessades en participar en els tallers (danses, cant coral, ball medieval, teatre… ) que 
s’iniciaran aviat ja poden passar per l’AV per apuntar-se. 

Calçotada al Tarragonès (4 de març) 

Festa Medieval de Badalona (13, 14 i 15 d’abril) 

AGENDA: 

AVV CANYADÓ  - BADALONA 
Eduard Marquina, 25-27 
Telefon: 93.464.36.80 
Correu-e: avcanyado@hotmail.com 
Horari: De dilluns a divendres de 18.00 a 20.00h 

    La nostra web: 
 

www.avcanyado.entitatsbadalona.net 
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Aquest polígon industrial està situat 

al llevant badaloní, entre la carretera 

N-II i l’autopista C-31. Des de fa anys 

són moltes les queixes dels empresa-

ris que hi treballen per la manca d’-

atenció i sensibilitat dels governs mu-

nicipals. Encara que la situació ha mi-

llorat, continua pendent la falta de 

vigilància, la millora de la il·luminació 

i de l’asfalt. Però sobretot plana l’-

amenaça que, amb la obertura de 

nous locals d’oci, aquest polígon in-

dustrial s’està convertint en la zona 

més gran d’oci del Barcelonès-Nord i 

el Maresme. 

 

És evident que Badalona pateix un 

procés de desindustralització tot i que 

es resisteix a perdre teixit empresarial 

i no vol renunciar a aquesta activitat 

econòmica generadora de molts llocs 

de treball. Ara ja no és aquella Badalo-

na de milers de variades empreses 

que va arribar a ser la ciutat de l’Estat 

amb més diversitat d’indústries i que 

oferien treball a milers de persones. 

 

Un nou model econòmic, el dels ser-

veis, ha substituït el vell sector indus-

trial, tot i que aquest sector s’ha mo-

dernitzat, és competitiu i és encara 

destacable. Hi ha també altres sectors 

emergents, com el sociosanitari, i cal 

avançar en el turístic. 

 

Ara bé, si volem conservar el nostre 

teixit industrial cal aplicar mesures 

que evitin la transformació de les 

naus industrials en locals d’oci. 

Aquests locals no només no creen 

llocs de treball sinó que també, i això 

el veïnat dels barris de Casagemes, de 

Canyadó i de Manresà ho tenen molt 

clar, són motiu de problemes: sorolls, 

incivisme, destrosses... I ai-

xò a l’Ajuntament, a més a 

més, li suposa una despesa 

més gran que els beneficis 

que generen. 

 

Des de l’Ajuntament hauria 

d’impulsar una política eco-

nòmica que prioritzi la crea-

ció de llocs de treball pro-

ductius i per això ha d’actu-

ar congelant la transforma-

ció de les naus industrials en 

locals d’oci. Només així es 

dinamitzarà l’economia i es 

crearan llocs de treball a la 

nostra ciutat. 

 

Pedro Jesús Fernández 

President AVV Canyadó 

El Polígon Industral Can Ribó 

Full Informatiu  

Fa més de dos anys, el govern de la 

Generalitat va adjudicar les obres de 

la segona fase de l’escola Lola An-

glada del barri de Canyadó i l'empre-

sa contractada va registrar una ins-

tancia  al nostre Ajuntament dema-

nant  llicència per iniciar les obres. 

Aquestes estava previst s’iniciarien 

durant el mes de gener de 2011 i 

així aquesta segona fase s’acabaria 

abans de setembre del mateix any, 

la qual cosa solucionaria les deman-

des d’escolarització sense haver d’-

habilitar cap espai provisional a la 

vella escola ni renunciar a cap activi-

tat o servei en funcionament a la 

nova. 

 

Les obres no van començar i el nou 

govern, que és el que millor retalla 

drets socials i serveis públics, va de-

cidir posposar les obres al·legant 

ajustos pressupostaris. 

 

L’escola va haver de renunciar a es-

pais i activitats ja que aquests van 

ser transformats en aules. 

 

Per això, quan al ple celebrat el 29 

de març es va tractar el tema, tots 

els grups municipals, també CiU, 

van estar d’acord a no acceptar la 

demora i van acordar fer gestions i 

pressionar al govern de la Generali-

tat per tal d’aconseguir el compli-

ment dels terminis de construcció 

acordats. 

Ara, de nou, el Consell Executiu 

ha aprovat dotar de partida 

pressupostària la segona fase i 

en els pressupost del 2012 hi 

ha partida per la tercera fase. 

Doncs bé, les obres, segons va 

dir el líder de CiU, no comença-

ran fins al setembre de 2012.  

S’hauran perdut dos anys. 

 

El problema el té ara l’alcalde ja 

que la comunitat educativa no 

està disposada a renunciar a 

més espais ni serveis el proper 

curs i és evident que amb el 

previsible increment de deman-

da de places escolars degut a 

l’increment de població (més 

de vuitanta famílies vindran a 

residir a Canyadó durant 

aquests propers dies) alguna 

cosa caldrà fer. 

 

L’Alcalde ara haurà que des-

marcar-se del seu soci conver-

gent i buscar la complicitat dels 

partits de l’oposició. Els veïns i 

la comunitat educativa no vo-

lem renunciar a una escola dig-

na i farem tot el que calgui per-

què les obres s’iniciïn durant el 

primer trimestre del present 

any. Badalona no pot ser mone-

da de canvi d’estratègies i inte-

ressos partidistes entre el PP i 

CiU. 

 

Volem l’escola ara! 

 

Núria Aparicio—Presidenta 
AMPA Lola Anglada 
 
A r a c e l i  B e n i t o — V i c e -
presidenta AMPA Lola Angla-
da 
 
Pedro Jesús Fernàndez—
Coordinadora d’AVV Districte 
1 
 

Volem l’escola ARA! 
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